

Advance Contract Award Notice

ACAN 15-22078

Initiate Innovative for our partners Fisheries & Oceans, Environment Canada and Public Health Agency Canada

An Advance Contract Award Notice (ACAN) allows departments and agencies to post a notice, for no less than fifteen calendar days, indicating to the supplier community that it intends to award a good, service or construction contract to a pre-identified contractor. If no other supplier submits, on or before the closing date, a statement of capabilities that meets the requirements set out in the ACAN, the competitive requirements of the government's contracting policy have been met. Following notification to suppliers not successful in demonstrating that their statement of capabilities meets the requirements set out in the ACAN, the contract may then be awarded using the Treasury Board's electronic bidding authorities.

If other potential suppliers submit statements of capabilities during the fifteen calendar day posting period, and meet the requirements set out in the ACAN, the department or agency must proceed to a full tendering process on either the government's electronic tendering service or through traditional means, in order to award the contract.

Suppliers who consider themselves fully qualified and available to provide the services/goods described herein, may submit a statement of capabilities in writing to the contact person identified in this Notice on or before the closing date of this Notice. The statement of capabilities must clearly demonstrate how the supplier meets the advertised requirements.

Closing date: 17:00 Eastern Standard Time, September 17, 2015

Please submit a statement of capabilities to:

**Jesse Arsenault
Procurement Officer
1200 Montreal Road, M-22 Room 100
Phone: (613) 993-0569 Fax: (613) 993-6867
Jesse.Arsenault@nrc-cnrc.gc.ca**

1. Definition of requirements and expected results

The Federal Science Library (FSL) is a consortium of 7 Canadian Government Federal Science Libraries collaborating together to serve the research and access to knowledge needs of 35,000 departmental/agency staff, science and technical workers. To achieve its goal, the FSL must implement service infrastructure that will be shared by all its consortium members. As the technical lead, NRC will gradually add 5 new libraries to its current integrated library system: **Sierra Innovative (run by Innovative Interface)**. This tool is currently used by NRC and Health Canada. This request is to acquire additional Innovative quantities and services for other departments/agencies who will be sharing the same library system.

2. Time Frame:

3 years

3. Estimated contract value:

\$155,307.00USD

4. Name and address of the proposed contractor:

Innovative Interface

5850 Shellmound Way,

Emeryville, CA 94608

5. Rationale for Contract Award:

Pursuant to the *Government Contracts Regulations of the Financial Administration Act*, the contract is being awarded because it has been determined that only one person is capable of performing the contract.

Innovative Interface is the Sole Source and exclusive provider. IP is protected by using the vendor supplied software service and knowledgebase. The license is Software as a Service subscription which gives the crown the right to use the IP contained within the knowledge base.

PAC 15-22078

Émission d'un préavis d'adjudication de contrat à la société Innovative pour nos partenaires : Pêches et Océans Canada, Environnement Canada et l'Agence de santé publique du Canada

Un préavis d'adjudication de contrat (PAC) permet aux ministères et aux organismes d'afficher un avis pendant au moins quinze jours civils, pour faire savoir à la collectivité des fournisseurs qu'ils ont l'intention d'attribuer un marché pour un bien, un service ou des travaux de construction à un entrepreneur sélectionné d'avance. Si aucun autre fournisseur ne soumet pendant la période d'affichage de quinze jours civils un énoncé de capacités répondant aux exigences précisées dans le PAC, les exigences de la politique en matière de concurrence sont satisfaites. Une fois les fournisseurs qui n'ont pas été retenus informés par écrit que leur énoncé de capacités ne répondait pas aux exigences précisées dans le PAC, le marché peut être octroyé en tenant compte de la délégation du Conseil du Trésor en matière d'appels d'offres électronique.

Si d'autres fournisseurs soumettent des énoncés de capacités pendant la période d'affichage de quinze jours civils et qu'ils satisfont aux exigences précisées dans le PAC, le ministère ou l'organisme doit enclencher le processus d'appel d'offres complet, soit en ayant recours au service des appels d'offres électronique du gouvernement ou au moyen traditionnel, afin d'adjuger le marché.

Les fournisseurs qui s'estiment entièrement qualifiés et acceptent de fournir les services/biens décrits dans le préavis peuvent soumettre un énoncé de capacités par écrit auprès de la personne-ressource indiquée dans le préavis au plus tard à la date de clôture de celui-ci. L'énoncé de capacités doit clairement montrer en quoi le fournisseur satisfait aux exigences indiquées dans le préavis.

Clôture : 17 h, heure normale de l'Est, le 17 septembre, 2015

Prière d'envoyer l'énoncé de capacités à :

**Jesse Arsenault
Agent d'approvisionnement
1200, chemin de Montréal, M -22, pièce 100
Téléphone : 613-993-0569 Télécopieur : 613-993-6867
Jesse.Arsenault@nrc-cnrc.gc.ca**

1. Exigences et résultats escomptés

La Bibliothèque scientifique fédérale (BSF) est un consortium de sept bibliothèques scientifiques du gouvernement du Canada qui s'efforce de répondre aux besoins en matière de recherche et d'accès au savoir de quelque 35 000 employés et travailleurs du domaine scientifique et technique d'organismes et de ministères fédéraux. À cette fin, la BSF doit mettre en place une infrastructure de services accessible à tous les membres du consortium. En sa qualité de responsable technique, le CNRC ajoutera progressivement cinq nouvelles bibliothèques à son système intégré de bibliothèques en place : la plateforme **Sierra Innovative (géré par Innovative Interface)**, outil actuellement exploité par le CNRC et Santé Canada. La présente demande vise à acquérir d'autres quantités et services pour permettre à d'autres ministères et organismes de recourir au même système.

2. Durée :

3 ans

3. Valeur estimative du marché :

\$155,307 USD

4. Nom et adresse de l'entrepreneur envisagé

Innovative Interface

5850 Shellmound Way,

Emeryville, CA 94608

5. Justification de l'attribution du marché :

Conformément au *Règlement sur les marchés de l'État* établi en vertu de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, le contrat est adjudgé sans appel d'offres parce qu'il a été déterminé qu'une seule personne est capable de respecter les exigences.

La PI d'**Innovative Interface**, fournisseur unique et exclusif, est protégée par le service logiciel et la base de connaissances de la compagnie. La licence, sous forme d'abonnement conforme à un SaaS, donne à l'État le droit d'utiliser la PI contenue dans la base de connaissances.